



## Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam

---

Hampetorp-Odensbackens IF  
2018-10-22 kl 18.30 Odenvallen

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Mikael Palm, Malin Andersson, Pernilla Tegin, Susanne Wilén & Helena Hiltunen

### §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

### §2 Godkännande av dagordningen

Dagordning godkänns.

### §3 Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

### §4 Skrivelser och rapporter

Tony berättar att han, August och Johan L har påbörjat möten om hur vi ska utvecklas med våra just nu tre sektioner, hur ska vi se ut, ska vi fortsätta vara tre? De ska påbörja arbetet med Isabell från SISU och första mötet blir lördag förmiddag den 10/11. Han efterfrågar ett par till från vår sektion till att delta på dessa möten, Jenny anmäler sig.

Johan berättar om mötet mellan SMÅ och HOIF där alla som var närvarande är överens att samarbetet har fungerat bra och att vi såklart fortsätter. De tycker att det har skapat förutsättningar för mer fotboll, bra med planer, fler engagerade ledare och spelare. På sikt vore det dock bra med någon form av gemensam ekonomi.

Bland spelare på flicksidan är det relativt oförändrat, men bland P04 börjar det råda brist: Alla äldre, dvs 02:or/03:or, är från SMÅ och deras B-lag börjar dra i dessa. Så det råder obalans men vi får fundera ut någon lösning. Eventuellt kan fler av 04:orna spela med det yngre laget.

Det kommer eventuellt bli ihop-slagning för de yngre lagen också. F06/07 ska spela 9-manna, F08/09 vet vi inte riktigt antal i fortsättningen och bara 2 stycken är från Stora Mellösa. Vi diskuterar rekryteringen av yngre SMÅ-tjejer och ett sätt att locka spelare är ju faktiskt om man kanske håller en träning i Mellösa också.

Det är viktigt med folk från båda föreningarna, tränare + länk. Vi som sektion har också ett ansvar att kanske vara behjälpliga till att ledare från de olika föreningarna "hittar" varandra, vår roll är att nätverka. P10/11 har kommit igång bra, F10/11 är inte så många. F02 och F04 ska spela i futsal-serier här under höst/vinter.

## §5 Ekonomi och försäljning

Vi gick igenom resultatrapporten och balansrapporten fram till och med oktober.

## §6 Övriga frågor

**Odencupen:** Sker fredag till söndag den 4-6/1 2019 med startskott torsdag kväll då Gården på skolan ordnar en liten cup, precis som förra året. Vi upplevde att det var lyckat så det blir av igen. Det har kommit in lite anmälningar till Odencupen, dock inga anmälda lag ännu till det äldsta flicklaget men förhoppningsvis trillar det in lag senare.

Vi skriver upp vad som behöver göras i form av ett google-dokument som Jenny skapar under mötet. I det dokumentet kan vi alla i sektionen gå in i och lägga till/uppdatera saker. Vi nämner några lämpliga personer som vi ska be om att sitta i sekretariatet, vi ska snabbt höra oss för om det finns några äldre spelare som vill gå domarutbildning i futsal. Utbildningen visar sig vara redan på onsdag den 24/11. Tony ska fixa tillstånd att vi får ha en cup. Han ska även ordna så att vi har ett nyckelkort till hallen dagtid. Jenny och Johan ska höra med Gården angående torsdagskvällen. Vi i sektionen behöver även göra ett schema över oss själva så att vi vet när vi är där och "jobbar" så att vi inte känner att vi måste ställa upp precis hela tiden om vi inte kan/vill. Vi har även en idé att det vore fint med hamburgare-försäljning, dvs att vi kanske mellan kl 11-13 och kl 17-19 har några som grillar hamburgare utanför hallen. Men vi får fundera på saken, kanske inte det lättaste att genomföra men vi är överens om att det vore himla gott och drar säkert in väldigt bra med pengar 😊

**Utvärdering fotbollsavslutningen:** Det gick överlag bra. Vi ska dock lägga på minnet att nästa år samlas vi cirka 15 minuter innan där vi i sektionen förklarar och talar om schemat – att de som inte spelar fotboll går tipspromenad under tiden, att de som inte börjar med att spela även får i sig en korv men att vi spar fikaten till ett avslut.

**Fotbollsfitness:** På nästa sektionmöte kommer Arne Gerdin och pratar mer om detta.

## §7 Nästa möte

Måndag den 19 november kl 18:30. Till detta möte önskar vi även att några spelare från F04 kommer med en stund, Helena ska höra sig för med dem.

## §9 Avslutning

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

## Ordförande

Tony Olsson

## Sekreterare

Helena Hiltunen